
   Załącznik nr 6 do protokołu 

     23 sesji Rady Gminy  

Sprawozdanie  z wspólnego posiedzenia komisji z dnia 16 lutego 2021r 

Dnia 16 lutego 2021 r. o godz. 10-tej  w Centrum Kultury i Biblioteki w Piaskach odbyło się wspólne 

posiedzenie komisji Rady w którym uczestniczyli radni wg  listy obecności. 

Zanim przystąpiono do analizy projektów uchwał Pan Sekretarz przedstawił prezentację 

 którą omawiał Pan Wójt na odbytych spotkaniach z sołtysami Uznał, że w związku z zaistniałą sytuacją 

i brakiem spotkań na sesji Bieżące informacje dotyczące samorządu Gminy Piaski omawiane z 

sołtysami przedstawi również radnym  

 

Sprawy dotyczyły: 

1) Wywozu śmieci –koloru wymaganego kubła na śmieci, zmiany deklaracji płatności za śmieci, 

firmy odbierającej śmieci , firmy Jarocin gdzie składowane są śmieci ,oraz ceny za śmieci 

Uznał, że będziemy starać się jak najdłużej utrzymać obecną cenę za śmieci 

Pan radny Naskręt oznajmił że dużą kontrowersję wzbudza kolor kubłów 

 Mieszkańcy są oburzeni że odpady w brązowych kubłach nie są odebrane a uchwała nie określa koloru 

kubła 

 Pan Wójt odpowiedział że ustawa wyraźnie mówi o kolorze kubła  i firma odbierająca śmieci postawiła 

taki warunek Gmina informowała dość głośno o kolorze kubła Skoro tyle jest złożonych deklaracji w 

związku z obniżoną ceną z tytułu posiadania kompostnika to mieszkańcy również powinni wiedzieć o 

kolorze kubła  

 

Pan radny Nowak czy w przypadku mniejszej opłaty ze względu na posiadany kompostownik większe 

odpady typu tuje można wywieź do PSZOK pan Wójt odpowiedział że korzystający z przedmiotowej 

zniżki nie mogą wystawiać bioodpadów przed nieruchomość ani zawozić ich do PSZOK Zwolnieni są 

również z posiadania pojemnika brązowego 

Zaznaczył również że sprawa kompostownika wynika z ustawy że tylko budynki jednorodzinne mogą 

korzystać z tytułu posiadania kompostownika 

 

2) Pan Sekretarz poinformował o złożonym  w 2019 r przez Gminę Piaski wniosku  i otrzymaniu 

dofinansowania ze środków UE na budowę Hot – spotów                         W wybranych punktach 

gminy będzie można darmowo korzystać z Internetu     System Hot – spotów zostanie wdrożony 

w 11 wskazanych lokalizacji zarówno zewnętrznych jak i wewnętrznych 

3) Szczepienie przeciw COWID Pan Wójt omówił o ilości i możliwości szczepień w naszej 

gminie  Gminy zostały zobowiązane przez wojewodów o zapewnieniu dowozu osób 

niepełnosprawnych oraz mających trudności w dostępie do punktu szczepień Szczepienia w 

Gminie Piaski prowadzi PIAS –CORDIS  i   ASKLEPIOS na ul Leśnej 

4) Fundusz Inwestycji Lokalnych omówił Pan Sekretarz Gmina Piaski  w I tarczy od Premiera 

Morawieckiego otrzymała 702 tys zł w II tarczy to 2800 000zł na realizację wybranych 

inwestycji zgłoszonych prze samorządy – kanalizacja Strzelce Wielkie      2 mil zł i na 

termomodernizację GOKu 800 000 zł te pieniądze wpłynęły już na konto Gminy                                                                                                                                                                                

we wrześniu 2020r w ramach drugiego naboru Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 

gmina Piaski złożyła 3 wnioski:  -   na modernizację drogi Piaski –Drzęczewo Drugie //  

modernizacja budynku Domu Strażaka w Bodzewie  // na rozbudowę i przebudowę szatni na 

stadionie sportowym w Piaskach    na wartość dofinansowania 4760 000zł                                                                                             

w ramach trzeciego naboru Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych dla gmin gdzie 

niegdyś funkcjonowały PGR y Gmina Piaski złożyła również 3 wnioski :na łączną kwotę  

1 976 646 zł -   obejmują one //  budowę świetlicy Wiejskiej kontenerowej w Drzęczewie 

Drugim // modernizacja budynku Domu Strażaka w Bodzewie // budowa świetlicy wiejskiej 

kontenerowej w Bodzewku Drugim 

5) Nabór do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych omówił Pan sekretarz przedstawił jakie są 

wymagane kryteria przy ocenie przyjęcia dziecka  



6) Przetargi   Pan Wójt poinformował że zostały otwarte przetargi na budowę obwodnicy 

Gostynia w ciągu drogi krajowej 12 ogłoszone przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i 

Autostrad  Wpłynęło 5 ofert Najniższa z nich opiewa na sumę 247 milionów zł a najwyższa z 

nich wynosi prawie 325 milionów zł                                                                                   dodał 

,że nasze przetargi to:  //„Dowóz dzieci do Szkoły Podstawowej w Piaskach, Szelejewie i 

Bodzewie w 2021 r za najkorzystniejszą została uznana oferta firmy Ludwiczak i była to tylko 

1 oferta Cena jednostkowa brutto za km 9,48zł  // przebudowa drogi gminnej wraz z 

odwodnieniem i miejscami postojowymi w Piaskach tj. koło przedszkola w Piaskach  //  

dokumentacja drogi gminnej Piaski –Drzęczewo Drugie 

7) Przeprowadzone remonty w szkołach : // szkoła Piaski  - odmalowano aulę, wykonano 

instalację wodną w głównym ujęciu do szkoły ,założono nowe rynny, // szkoła Bodzewo - 

wymiana oświetlenia w klasie i dwóch pomieszczeniach administracyjnych ,wstawiono nowe 

drzwi w klasach, pomalowano salę lekcyjną oraz po ustąpieniu mrozów zamontowana zostanie 

brama wjazdowa wraz z furtką od strony boiska szkolnego //  szkoła Szelejewo  - przebudowa 

sali przedszkolnej polegająca na jej powiększeniu, nowe pomieszczenie dla intendentki, 

wymiana dwóch okien, odnowiono salę lekcyjną –wymieniono podłogę, odmalowano ściany 

zamontowano tablicę i rzutnik oraz wymieniono blaty ławek na nowe  // Pracownicy ze szkoły 

w Piaskach wykonali prace remontowe korytarzy w obydwóch budynkach przy ulicy 

Dworcowej w Piaskach 

8) Program  500 +  Pan Sekretarz poinformował o sposobie składania wniosków w celu 

uzyskania prawa do  świadczenia  wnioski można składać od 1 lutego 2021r wyłącznie drogą 

elektroniczną od 1 kwietnia drogą tradycyjną bezpośrednio w GOPS dodał że posiłki ciepłe 

wydawane są dla osób uprawnionych 

9) Pan Wójt oznajmił że ZUK zatrudnia pracownika ,który sprawuje opiekę nad naszymi psami 

w Smogorzewie Dodał że jest propozycja ustawienia naszego kojca w Dalabuszkach a 

wypowiedzenie umowy w schronisku w Henrykowie 

10) Szczepienie dla pracowników oświaty  Pan Sekretarz poinformował ilu nauczycieli z naszych 

szkół zdecydowało się na szczepionkę 

11) Oświetlenie  Pan wójt omówił sprawę wymiany oświetlenia ulicznego na terenie gminy  – 

sołtysi zobowiązali się do uzupełnienia wniosków i uzgodnienia oświetlenia swojej 

miejscowości z Panem Witkiem Furmaniakiem pełnomocnikiem do spraw inwestycji  Pan Wójt 

przedstawił również sprawę oświetlenia w Piaskach ul Warszawska  ,Przy Rynku lepsze 

doświetlenie miejsc dla pieszych ,wymiana żarówek na lepsze  

12) Spis powszechny zgłosiła się wymagana ilość rachmistrzów, którzy przejdą szkolenie zostało 

również powołane Biuro spisowe 

 

Następnie przystąpiono do omawiania projektów uchwał ,które podejmowane będą na dzisiejszej 

sesji  

Projekt uchwały zmian budżetu i zmian w budżecie na 2021 r oraz projekt w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej i projekt w sprawie przeznaczenia środków uzyskanych z 

umorzenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Poznaniu omówiła Pani Skarbnik  brak pytań  

Wyjaśniła również pytanie radnych zadane przy omawianiu budżetu dotyczące kwoty wpływu 

udziału podatku dochodowego od osób fizycznych za 2020rok 

 

Projekt uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji z mieszkańcami Gminy Piaski 

omówił Pan Wójt wyjaśnił, że należy dostosować takie formy konsultacji aby były dogodne dla 

mieszkańców a głównie dotyczy to działek na osiedlu Marysin , budynków i firmy  przy ul. 

Warszawskiej – działki Strzelce Wielkie  należy przeprowadzić konsultacje i tereny te przyłączyć 

do Piasków  

 

Projekt w sprawie zmiany uchwały z 15 grudnia 2020r o zasadach i kryteriach rekrutacji do 

przedszkoli i oddziałów przedszkolnych omówił Pan Sekretarz wyjaśnił ,że w związku z brakiem 

ujęcia w kryteriach sytuacji rodzica samotnie wychowującego dziecko pracującego zawodowo 

wprowadzono kryterium ,które tą sytuację uwzględnia 



 

Następnie Pan Radny Rafał Nowak przewodniczący komisji skarg, wniosków i petycji  omówił 

projekty uchwał dotyczące petycji złożonej przez Pana Arkadiusza Rakoczego i petycji złożonej 

przez przez Pana Piotra Sterkowskiego  dotyczącej uzyskania przez rząd pisemnych gwarancji od 

producentów szczepionek przeciwko wirusowi SARS ,że producenci będą obciążeni kosztami 

prawnymi i finansowymi w razie jakichkolwiek powikłań poszczepiennych oraz petycji Stop – 

niebezpiecznej szczepionce   

Oznajmił że po rozpatrzeniu petycji  komisja uznała,że nie ma podstaw aby te petycje przyjąć  

Pan Wójt dodał że samorząd nie ma możliwości te żądania uwzględnić i dobrze że komisja w ten 

sposób podeszła do petycji ponieważ gminy nie mają wiele w tej kwestii do powiedzenia 

Następnie pan Sekretarz omówił projekt uchwały w sprawie wynajmowania lokali wchodzących w 

skład mieszkaniowy zasobu Gminy– zostały określone  reguły i kryteria przydziału takiego 

mieszkania  Pan Wójt dodał ze takie mieszkania są bardzo potrzebne i należy je mieć do dyspozycji 

aby w razie potrzeby można zaoferować  potrzebującym 

Pani radna Karolina Przybylska zapytała o mieszkanie przy betoniarni nr 82 w Strzelcach Wielkich 

Jest w bardzo złym stanie Pan Wójt odpowiedział że zaproponuje ten budynek do sprzedaży    

łącznie z tym mieszkaniem  Osoba która zamieszkiwała pisemnie oznajmiła o rezygnacji z tego 

mieszkania  

 

Następnie Pan Wójt omówił projekt uchwały w sprawie sporządzenia miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości gdzie są planowane inwestycje w zakresie 

elektrowni wiatrowych 

Poinformował że nie można blokować budowy na własnych działkach więc należy zrobić plany aby 

uwzględnić przewidujące lokalizacje budynku mieszkalnego  aby mieszkańcy później w tej kwestii  

nie mieli pretensji do samorządu  

Pan radny Majsnerowski zapytał o zabudowę wzdłuż drogi na bodzewskich hubach Wójt 

odpowiedział że uwzględnieni są tylko mieszkańcy  którzy złożyli wnioski na budowę 

 

Następnie Pan Wójt odniósł do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 

najmu pomieszczeń w budynku szkoły podstawowej w Piaskachz przeznaczeniem na utworzenie 

miejsc opieki dla dzieci do lat 3 w ramach programu Maluch na okres 5 lat 

Pan Wójt poinformował ,że jako gmina nie będziemy tworzyć żłobka ale damy zielone światło dla 

osoby ,która chce taki żłobek utworzyć ponieważ taki wniosek został złożony 

 

Pan radny Darek Naskręt  zapytał  jakie było zainteresowanie i na jakich zasadach miało by to 

działać Pan wójt odpowiedział, że najem na 5 lat i jedna osoba fizyczna wyraziła chęci najmu 

pomieszczenia dlatego odstępuje się od obowiązku przetargowego a co do zwolnienia z opłat najmu 

odbędzie się jeszcze konsultacja z radcą prawnym   

Aby uzgodnić zasady i kryteria żeby wszystko dobrze funkcjonowało bo to  2 gospodarzy w jednym 

budynku 

Pan radny Rafał Nowak czy były informacje wynajmu obiektu ,żeby inne osoby mogły skorzystać 

z tego obiektu i inne osoby percypować w cenie przetargu  Pan Wójt odpowiedział, że przetargu nie 

było ponieważ był złożony 1 wniosek a informacja o udostępnieniu lokalu była na Gostyń 24 i na 

stronie gminy informując ,ze Rada  Gminy Piaski zadeklarowała ,iż w przypadku utworzenia na 

terenie gminy żłobka dofinansuje z budżetu gminy pobyt dziecka w żłobku dla rodziców ,opiekunów 

posiadających statut mieszkańca Gminy Piaski 

Pan radny Naskręt zapytał o wysokość dopłaty do żłobka Pan Wójt powiedział że o wysokości 

dotacji decydują radni 

Radna Maria Wesołek zapytała czy Gmina Piaski będzie przystępowała do Programu Czyste 

Powietrze 100 Gmin w programie 100 milionów dla samorządów Pan Wójt odpowiedział że tak i 

termin jest na zgłoszenie do końca lutego 

Pani radna Dagmara Rucińska poruszyła sprawę gdzie zgłaszać w weekendy do posypania śliskie 

,zlodowaciałe odcinki dróg powiatowych  Pan wójt odpowiedział że na posypanie drogi wykonawca 

zadania musi mieć zlecenie od zarządcy drogi 

Pani radna Justyna Grobelna poinformowała że mieszkańcy ulicy Kasprzaka narzekali na  



złe odśnieżanie tej ulicy Pan Wójt odpowiedział że Prezes ZUK mówił że bardzo często jest tak że po 

przejechaniu odśnieżarki mieszkańcy sami rzucają śnieg z chodników na ulicę i potem wygląda jakby 

ulica była nie odśnieżona  

Pan Wójt poinformował również że po wymiarach przez geodetów drogi do SIMETU oznajmił ,że jest 

to wąski odcinek drogi i nie będzie tam prawdziwego chodnika oddzielonego od drogi krawężnikiem 

tylko utwardzone pobocze kostką  

Na tym posiedzenie 3 stałych komisji zakończono 

 

 

 

 


